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Številka: 900-6/2013-3 
V Ljubljani, dne 12.3.2013 
             
 

 
ZAPISNIK 

 
 
 
12. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 16.01.2013 ob 18.00 
uri na sedeţu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
12. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Predsedujoča je pozdravila prisotne, posebej vabljene Vanjo Vidic, policistko PP Ljubljana Vič ter 
Edvarda Zvera in Marka Petojeviča, redarja Mestnega redarstva  in ugotovila, da je od 15-ih članov 
sveta na seji navzočih 11 članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Ljubo Baša, dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina 
Kastelic, Jerneja Končan Babič, Robert Okorn, Vojko Perhavec, Metodij Rigler, Maja Rus, mag. 
Andreja Troppan, Marjan - Jernej Virant,  Andreja Vrtačnik Kremţar 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA:  Vera Debeljak, Gregor Verbinc, Gašper Ţupan. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Vanja Vidic – vodja policijskega okoliša Rudnik, PP Ljubljana Vič, Marko 
Petojevič in Edvard Zver – predstavnika Mestnega redarstva,  Helena Ţidanek - svetovalka II, SLS, 
MU, MOL, Tina Štupica - svetovalka III, SLS, MU, MOL 
 
Predsedujoča je predlagala dnevni red, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje, z dodatno točko 
dnevnega reda: Poročilo o izvajanju SUDMR na območju ČS Rudnik v letu 2012. 
 
 
Ker dodatnih predlogov ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

01. Poročilo PP Ljubljana Vič za leto 2012 
02. Poročilo o izvajanju SUDMR na območju ČS Rudnik za leto 2012 
03. Potrditev zapisnika 11. redne seje in 6. izredne seje Sveta ČS Rudnik 
04. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
05. Poročilo o realizaciji finančnega načrta za leto 2012 
06. Izvedbeni načrt ČS Rudnik za leto 2013 
07. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12  PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
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AD 1 
Poročilo PP Ljubljana Vič za leto 2012 

 
Policistka Vanja Vidic je povedala, da končnega poročila PP Ljubljana Vič še nima, saj je še v fazi 
izdelave. Je pa predstavila statistične podatke za območje ČS Rudnik. Na področju kaznivih dejanj je 
bilo največ tatvin, vlomov v objekte in vozila, drznih tatvin,…Teh je bilo pribliţno 40 na mesec. V 
mesecu oktobru so se kazniva dejanja začela poviševati ter dosegla najvišjo točko v novembru. V 
povprečju je bilo kaznivih dejanj 140 več kot pa v letu 2011. Na področju javnega reda in miru je 
policija ukrepala 88-krat, kar je 15-krat manj kot v letu 2011. Tu gre za intervencije tako na zasebnih, 
kot tudi na javnih prostorih. Prometnih nesreč je bilo največ oktobra, in sicer 10, skupno pa so jih 
obravnavali 146. Večina obravnavanih prometnih nesreč so t.i. prometne nesreče s pobegom s 
parkirišča.  
 
V razpravi je predsednica vprašala, kje se zgodi največ tatvin na območju ČS Rudnik. Vanja Vidic je 
odgovorila, da je tatvin največ v nakupovalnem središču, in sicer v času, ko so trgovine odprte.  
Andrejo Vrtačnik Kremţar je zanimalo, kje je največ vlomov. Policistka je odgovorila, da je največ 
vlomov v objekte in vozila.  
Helena Ţidanek je vprašala, kje se zgodi največ prometnih nesreč na območju ČS Rudnik. Vanja Vidic 
je odgovorila, da točnih podatkov še nima, saj poročilo PP Ljubljana Vič še ni izdelano. Dogovorili sta 
se, da ko bodo podatki na voljo, da jih pošlje na ČS Rudnik. 
 
 

AD 2 
Poročilo o izvajanju SUDMR na območju ČS Rudnik v letu 2012 

 
Predsedujoča je besedo predala predstavnikoma Mestnega redarstva, Edvardu Zveru in Marku 
Petojeviču, da na kratko predstavita delovanje Mestnega redarstva na območju ČS Rudnik.  
Edvard Zver je pojasnil, da je poročilo Mestnega redarstva v fazi izdelave, da pa razpolaga s 
polletnimi podatki, ki so primerljivi z letnimi. Zaznali so 60.000 prekrškov, od tega so pri 20% izdali 
samo opozorila. Redarji pa ne pokrivajo le mirujočega prometa, ampak upravljajo tudi z radarjem, ki je 
aktiven tudi na območju ČS Rudnik, in sicer na Dolenjski cesti na avtobusnih postajah. Zaradi 
postavitve radarja na Dolenjsko cesto, le-ta ni več toliko kritična točka. G. Zver je povedal, da pobude 
ČS preučijo in če se le da, ukrepajo.  
 
V razpravi je Vojko Perhavec vprašal, kako se redarjem odreja razpored območij. G. Zver je pojasnil, 
da to počne vodstvo, da pa mora biti prvenstveno pokrit center, nato pa ostala območja pokrivajo 
centrifugalno.  
Predsedujoča je izpostavila problem s plačljivimi parkirnimi mesti, saj se je s povečanjem plačljivih 
con, parkiranje povečalo tudi na območju ČS Rudnik, saj so tu parkirna mesta še brezplačna. Problem 
nastaja pred trgovskim centrom na Rakovniku in po okoliških ulicah. Edvard Zver je pojasnil, da je to 
stalni problem, da pa je v takšnih primerih teţko ukrepati, saj redarji ne vedo, čigavi avtomobili so od 
obiskovalcev trgovskega centra, čigavi pa so tam parkirani za dalj časa v dnevu. Poudaril pa je tudi, 
da je potrebno ta problem reševati počasi, in da se apelira na lastnike zemljišč, da poskušajo rešiti 
problem s prometnimi znaki, z zapornicami.. 
Robert Okorn je predlagal, da redar Marko Petojevič pripravi povzetek Strategije v skupnost 
usmerjenega dela mestnega redarstva, ter ga posreduje ČS Rudnik, ki bo o tem obvestila občane v 
glasilu Rudniška Četrtinka.  
 
 

AD 3 
Potrditev zapisnika 11. redne seje in 6. izredne seje Sveta ČS Rudnik 
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Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo 
zapisnik 11. redne seje. Robert Okorn je podal pripombo na zapisnik in sicer k 4. točki, 4. alineji je 
potrebno dodati, da se nakup tipiziranih oblačil predlaga za gasilsko mladino.  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/12:  
Zapisnik 11. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme s sledečim popravkom: k 4. točki, 4 alineji 
se doda za besedo oblačil » za gasilsko mladino«.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 1/12 je bil sprejet. 
 
Predsednica je dala v razpravo zapisnik 6. izredne seje.  
 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/12:  
Zapisnik 10. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta, 1 član sveta se je glasovanja vzdrţal.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 1/11 je bil sprejet. 
 
 

AD 4 
Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 

 
 
Predsedujoča je prisotnim predstavila aktivnosti od zadnje redne seje; 

 4.12.2012 je na sedeţu ČS Rudnik potekal sestanek z direktorico JZ Šport Ljubljana, go. 
Tatjano Polajnar. Predsedujoča je obrazloţila, da je bilo na sestanku dogovorjeno, da bo JZ 
Šport Ljubljana podpisal donatorsko pogodbo kot soorganizator dobrodelnih prireditev.  

 Na sedeţu ČS Rudnik je konec novembra potekala akcija zbiranja oblačil za poplavljene ter 
priboljškov za socialno ogroţene otroke. V začetku decembra se je te priboljške delilo na 
sedeţu ČS Rudnik. Kar je ostalo je Vrtec Galjevica prepeljal Zvezi prijateljev mladine Vič-
Rudnik. Več informacij bo podal Vrtec Galjevica.  

 12.12.2012 se je v sodelovanju z Vrtcem Galjevica in OŠ Oskarja Kovačiča pripravilo bazar z 
igrico v dvorani Krim z nastopom Alenke Godec. Udeleţba je bila velika.  

 Otvoritev Bauhausa v NS Rudnik je bila 13.12.2012.  

 V začetku maja bo ČS Rudnik obiskala notranja revizija, ki bo pregledovala pravilnost 
poslovanja v letu 2012. 

 V zvezi z dogovorom na prejšnji seji, da se pred vsako sejo pridobi podatek o napredovanju 
odkupa zemljišč ceste Ob dolenjski ţeleznici, se je 14.1.2013 prejelo novo informacijo in sicer: 
g. Jevnikar je zemljišče ţe prodal MOLu, za odkup je ostalo le še zemljišče v lasti Hčera 
krščanske ljubezni, s katerimi bodo imeli razgovor za odkup v tekočem tednu.  

 
 

 
 

AD 5 
Poročilo o realizaciji finančnega načrta za leto 2012 
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Pred sejo so člani sveta prejeli izpis porabe za leto 2012.  
 
Helena Ţidanek je prisotnim obrazloţila poročilo o realizaciji finančnega načrta za leto 2012.  
 
Robert Okorn je postavil vprašanje, zakaj Pošta Slovenije ni pravočasno izdala računa, ter se je zato 
posledično izplačilo le-tega preneslo v leto 2013. Zanimalo ga je ali Pošta Slovenije nima roka 8 dni za 
izdajo računa. Obrazloţeno mu je bilo, da taki roki ne obstajajo več, ter da se je Pošto Slovenije 
večkrat pozvalo, da naj račun pravočasno izdajo. Predsednica je v zvezi s tem povedala, da se bo 
zadnje glasilo Rudniška Četrtinka v letu 2013 izdalo do 15.11.2013, zato da se izogne takšnim 
teţavam.  
Vojko Perhavec je vprašal, če je znesek 500 evrov v razdelku pogostitev, strošek pogostitve na 6. 
izredni seji. Odgovorjeno mu je bilo, da je tako.  
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/12: 
Svet ČS Rudnik sprejema poročilo o realizaciji finančnega načrta za leto 2012. Predsednico 
sveta ČS Rudnik se pooblašča za pripravo poročila za zaključni račun za leto 2012 v skladu z 
veljavno metodologijo. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta 
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 3/12 je bil sprejet. 
 
 

AD 6 
Izvedbeni načrt ČS Rudnik za leto 2013 

 
 

Predsedujoča je povedala, da je Odbor za finance sestal pred sejo sveta in oblikoval Izvedbeni načrt 
za leto 2013. Prisotni so gradivo prejeli ob pričetku seje.  
 
Helena Ţidanek je prisotnim obrazloţila posamezne izdatke iz predloga Izvedbenega načrta. Robert 
Okorn je postavil vprašanje, če so se izdatki v Planu malih del povečali. Helena Ţidanek mu je 
razloţila, da je plan malih del tak, kot so ga sprejeli s finančnim načrtom, z izvedbenim pa se 
razčlenjuje poraba znotraj finančnega načrta brez malih del.  
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/12:  
Svet ČS Rudnik sprejema Izvedbeni načrt ČS Rudnik za leto 2013. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta 
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 4/12 je bil sprejet. 
 
 

 
AD 7 

Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
 
Predsedujoča je izpostavila pobudo članice sveta Vere Debeljak v zvezi z ureditvijo trţnice na 
območju ČS Rudnik. Trţnica bi za enkrat delovala 1-krat na teden, in sicer na območju 
nakupovalnega centra Rudnik. Robert Okorn je povedal, da je potrebno preveriti na kateri lokaciji bi 
trţnica delovala, katera dovoljenja je potrebno pridobiti, kdo bi bil upravljalec. Obrazloţeno mu je bilo, 
da bi trţnica delovala v sklopu JP LPT, ter da je potrebno najprej pripraviti predlog za Mestni svet.  
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Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA 5/12:  
Svet ČS Rudnik predlaga postavitev tržnice na Rudniku.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta 
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 5/12 je bil sprejet. 
 
 
Predsedujoča je ugotovila, da je s tem dnevni red izčrpan in je sejo zaključila ob 19.00 uri.  
 
 
 
Zapisala: 
Tina Štupica              Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


